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Képviselőcsoporga

Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/7079 .

Írásbeli kémlés

"Mit kíván tenni a kormány az M5--ös autópálya ügyében ?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Medgyessy Péter Miniszterelnök Úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök ú0

Jómagam Pest Megye 14 . számú egyéni választókerületének országgyűlési képviselője vagyok . A
kerületben élőket jó ideje foglalkoztatja a megoldás keresése .

Kérdezem tehát, folytak-e tárgyalások Ön és MSZP-s országgyűlési képviselők között ebben az
ügyben, és ha igen milyen eredménnyel jártak.>

Milyen módon kerül állami kezelésbe az autópálya, mi lesz a továbbépítés sorsa, mikortól kerül
bevezetésre a matricás díjfizetési rendszer?

A kérdésem indoka, hogy egyéni képviselőként fontosnak tartom a választókerületben élők
képviseletét és pontos tárgyszerű tájékoztatását .

Várom megtisztelő válaszát

Tisztelettel

Budapest, 2003 .12.15 .
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